
PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I SVÄRTINGE 

ÖSTRA VÄGFÖRENING 20101018 
 

1. Ordföranden förklarade mötet öppnat. 
2. Närvarande. Ulf Nyström, Mikael Forsman, Jari Pellikka, Jimmy Frogsjö, Ann-Charlotte 

Andersson, Urban Green och  Bengt Jemsö.  
3. Dagordningen godkändes. 
4. Föregående protokoll. 

Vi gick igenom förra protokollet. Ingenting att kommentera. 
5. Kassarapport. 

 Kassören redogjorde för föreningens ekonomi. Påminnelser har skickats ut till en 
handfull medlemmar som ännu inte betalat vägavgiften. Kommer inte avgifterna in lämnas 
kraven över till kronofogden.  

6. Skrivelser: 
Inga inkomna skrivelser. 

7. Rapporter: 
- Bonäsvägen var delvis avstängd för grävningsarbeten tidigare i höstas. Vägen 

kommer att återställas snarast. 
- Trädfällning/grenkapning av träd/grenar som växer ut över körbana/trottoar 

kommer att göras längst ner på Stugvägen samt vid Kyrkbacken bort mot 
Tingsbröten.   

8. Vad gäller beställning av nya vägnamnskyltar avvaktar vi fram till våren/sommaren. 
9. Övriga frågor: 

- Några ny farthinder är inte aktuella. 
- Buskaget vid utfarten vid affären skymmer sikten. Vägfogden kontaktar berörd 

fastighetsägare. 
- Granar som växer upp i elledningar längst ner på Bonäsvägen samt på 

Domherrestigen kommer att fällas alternativt toppas. 
- Den tilltänkta sporthallen och idrottsplatsen, vad händer??? Styrelsen 

undersöker hur långt planerna kommit. 
10. Nästa styrelsemöte äger rum onsdagen den 15/12 kl. 19.00 hos Ulf Nyström. 
11. Ordföranden förklarade mötet avslutat. 

 
 

 

 

 
 

Adressen till vägföreningens hemsida .http://www.svartingeostravagforening.se/ 
 

 

 


